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Verksamhetsrapport från styrelsen

Styrelsen har under året arbetat med att förbättra SRD. Det har diskuterats angående den nya
ombyggnaden som är i E-huset. Vi har välkommnat de nya Styrelsemedlemmarna i och med
en shipheshelg på When, där vi hade en trevlig kväll med Vens egna sångfågel Rune Wenliden.
Vi har behandlat många viktiga frågor så som bland annat larm i iDét, ombyggning av Baren
med mera. Styrelsen kan med gott samvete säga att vi är stolta och lyckligt lottade att vi har så
många underbara personer som vill engagera sig i vår Råsa Sektion. Tack för att ni finns!

Staben har:

• Fixat spons till nollningen

• Filmat stabsfilm och planerat tackfilm

• Arrangerat nollningen tillsammans med faddrar och phös! Bra jobbat allihopa

• Jagat företag som inte betalat

• Planerar tackfest för alla som jobbat under nollningen

• Gått igenom enkäter för att förbättra nollningen till nästa år

• Haft genomgångar med studievägledningen och andra högt uppsatta

• Blivit tackade av studievägledningen

• Begärt nollevisan på diverse olika platser, bla. genom Hugo

Propagandamästeriet har:

• Gjort mycket med buggfixar och en del nya projekt som fortfarande är igång

• Haft svårigheter under året med att hitta artist

• Jobbat mycket med informationsspridning

• Satt upp det sista råsa tyget på tavlan inne i iDét

Industrimästeriet har:

• Genomgått en stor omorganisation i både hur vi fungerar och hur vi marknadsför oss
mot företagen

• Blivit större för att ha mer funktionärer som kan agera mot företag

• Dragit in pengar med vår skärm i iDét

• Genomfört Teknikfokus med mycket bra resultat

Programmästeriet har:

• Annordnat Geekend två gånger i våras

• Skapat ett ytterst eftertraktat Geekend-tygmärke som endast går att skaffa på Geekend

• För första gången sedan 2007 fått platser åt Sektionen på Tandem

• sålt märken och ouveraller i D-shoppen
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Cafémästeriet har:

• Fått fler Funktionärer vilket har resulterat i jämnare öppningstider och bättre stämning

• Förändrat Utbudet.Café iDét hade ett jättebrett sortiment av godis och delicato. Då alla
inte sålde så bra var det mycket som gick ut och behövdes slängas. Därför har sortimentet
minskat och vi tar in olika nya produkter då och då för att se hur bra de säljs

• Introducerat Nachos och det blev jättepopulärt. Till en början hade vi endast chips, salsa
och ost. Men efter stor efterfrågan la vi till valet att man kunde få det med kött

• Konstaterat att panten har höjts på alla burkar från 50 öre till 1 kr. Detta har gjort att våra
marginaler på läsk har minskar markant. Detta kan leda till en prisökning inom en snar
framtid

Skattmästeriet har:

• betalat räkningar

• betalat ut pengar till teknologer för sina utlägg

• besökt banken relativt frekvent

• Konstaterat att rent sektionsekonomiskt har det första halvåret gått bra för sektionen,
mycket tack vare ett väldigt lyckat Teknikfokus som drog in stora summor pengar

Studierådet har:

• Försökt få in mer engagemang i Studierådet

• Använt alternativa medier så som Facebook och aktivt propagerat för vikten av Studie-
rådets verksamhet

• Konstaterat att antalet mötesdeltagare har ökat successivt

• Fått in folk till den nya posten:“Funktionär inom Studierådet“

• Konstaterat att den formella studiebevakningen har skötts bra

Sexmästeriet har:

• Ordnat shiphten för Styrelsen, Sexet och Funktionärer

• Ordnat sittningar för Tandem med M, Mingelkväll på Teknikfokus, Företagskväll, Alum-
nisittning och ET-sittningar

• Med hjälp av Ölförmannen fått in ett stort antal ny god öl

• Haft ett trevligt shiphte där Sexförrådet städades

• Dragit igång några pubkvällar under Vårterminen

• Fått in många nya och glada Jobbare

• Blivit bättre på att planera inför Sittningar

• Refaktoriserat Sexförrådet

Källarmästeriet har:

• Fortsatt trenden med att behandla många fel på fixarlistan

2 (3)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STYRELSEN

Verksamhetsrapport från styrelsen
Lund, 2011-10-23

• Lånat ut iDét till bland andra Flickor på Teknis och Epsilon

• Monterat metallkanter på de illa åtgångna betonghörn i iDét

• Fixat mer ström åt Mikrovågsväggen

• Varit bittra på folk som hoppar i Shäratons soffor

• Haft två Snickerboa under Vårterminen

• Monterat blåa skydd åt Blomlådorna

• Fixat Sektionens nätbur med ett saltolås

• Slängt ut de gamla trästolarna och ersatt dessa med nya stolar som vi fick av Huset

Lund, dag som ovan

Styrelsen

3 (3)


